

TERMS AND CONDITIONS

ArtScience Museum

1. Maximum of 2 standard tickets purchased per month. Complimentary ticket will be of the same category as the purchased ticket.
2. Member benefits are not applicable for family category tickets and season passes.
3. Member benefits cannot be used in conjunction with other offers or promotions.
4. All Admission Tickets purchased with the welcome offer must be utilized on the same day of purchase.
5. Admission Tickets are subject to availability at the time of purchase and cannot be re-sold or re-distributed.

Banyan Tree Spa Marina Bay Sands

1. Welcome Offer can only be used at Banyan Tree Spa Marina Bay Sands.
2. Welcome Offer is not applicable for treatments after 11pm and in-room massages.
3. Treatment is by appointment only and subject to availability. Please call (65) 6688 8825 to make your reservation and for further enquiries.

Sampan Rides and SkyPark Observation Deck

1. Attraction's admission tickets purchased with the welcome offer must be utilized on the same day of purchase.
2. Admission Tickets are subject to availability at the time of purchase and cannot be re-sold or re-distributed.

Adrift

1. Welcome Offer is valid at Adrift Restaurant at Marina Bay Sands only.
2. Welcome Offer is not valid on Eve of Public Holidays and Public Holidays.
3. Welcome Offer is for one-time redemption only.
4. Use of this Welcome Offer is subject to availability. Advance reservation is required. Please call (65) 6688 5657 for further enquiries.

RISE® Restaurant

1. Welcome Offer is valid at RISE Restaurant at Marina Bay Sands.
2. Welcome Offer is not valid on Eve and Day of Public Holidays and Special Occasion Days at RISE.
3. Welcome Offer is for one-time redemption for a maximum of 8 persons per party.
4. Use of this Welcome Offer is subject to availability. Advance reservation is required. Please call (65) 6688 8868 for further enquiries.

Db Bistro & Oyster Bar

1. Welcome Offer is valid at DB Bistro at Marina Bay Sands.
2. Welcome Offer is not valid on Eve and Day of Public Holidays.
3. Guest must present membership card and quote welcome offer.
4. Welcome Offer has to be used when guest dines in for lunch or dinner only.
5. Use of this Welcome Offer is subject to availability and cannot be used in conjunction with other promotions.
6. Advance reservation is required. Please call (65) 6688 8525 for further enquiries.

Nostra Cucina

1. Welcome Offer is valid at Nostra Cucina at Marina Bay Sands.
2. Welcome Offer is not valid on Eve and Day of Public Holidays.
3. Guest must present membership card and quote welcome offer.
4. Welcome Offer has to be used when guest dines in for lunch or dinner only.
5. Use of this Welcome Offer is subject to availability and cannot be used in conjunction with other promotions.
6. Advance reservation is required. Please call (65) 6688 8522 for further enquiries.

Yardbird Southern Table & Bar

7. Welcome Offer is valid at Yardbird Southern Table & Bar at Marina Bay Sands.
8. Welcome Offer is not valid on Eve and Day of Public Holidays.
9. Guest must present membership card and quote welcome offer.
10. Welcome Offer has to be used when guest dines in for lunch or dinner only.
11. Use of this Welcome Offer is subject to availability and cannot be used in conjunction with other promotions.
12. Advance reservation is required. Please call (65) 6688 8522 for further enquiries.

General

1. Welcome Offers are for one-time redemption only.
2. Member must be present and show their membership card in order to utilize the welcome offer. Welcome Offers are not transferrable and must be used by the member personally.
3. No extension of the welcome offer validity will be permitted.
4. The value of the welcome offer is not exchangeable for cash.
5. Welcome offers cannot be used in conjunction with other promotions or combined with other members' or discount vouchers.
6. Any unused part of the Welcome offer cannot be retained or refunded in cash.
7. Earning of rewards is only available for selected shows at MasterCard® Theatres and is unavailable at ArtScience Museum, Sampan Rides, SkyPark Observation Deck and Sands® Expo and Convention Centre.
8. Members must enter their PIN number upon redemption of the offer at each outlet.
9. Marina Bay Sands Pte Ltd (MBS) reserves the right to deny entry to members at any MBS Attractions (ArtScience Museum, Sampan Rides and SkyPark Observation Deck) and Sands® Expo and Convention Centre if members are suspected of any breach of Terms and Conditions.
10. In the event of any dispute, the decision of MBS is final and binding.
11. Members are compliant and agree to the campaign Terms & Conditions and Sands Rewards LifeStyle Programme Terms & Conditions.
12. MBS may revise, alter or delete any part of the promotion and may revise, alter or delete any Terms and Conditions at any time without prior notice.
13. MBS reserves all rights in relation to the promotion, including but not limited to the right to postpone, temporarily halt, or terminate this promotion, or adjust the offers structure, type and distribution at its sole and absolute discretion.
14. MBS has the right to final interpretation of these Terms and Conditions. Members who fail to comply with any of the Terms and Conditions will have their offer(s) forfeited.
15. The Chinese version of the Terms and Conditions are only provided for reference. In the event of conflict between the Chinese and English version of the Terms and Conditions, the English version shall prevail.

Updated: December 2018

条款及条件

艺术科学博物馆

1. 此优惠只限于每月 2 张普通入门票。所获赠的门票将与购买的门票相同。
2. 此优惠不可与家庭类别门票及展览季票。
3. 此优惠不可与其他促销或折扣卷使用。
4. 凭着此迎宾优惠所购买的所有入门票须于购买当天使用。
5. 入门票将视购买时的情况而定，并不可转卖或重新派发。

悦榕庄水疗中心

1. 此迎宾优惠只限于滨海湾金沙悦榕庄水疗中心使用。
2. 此迎宾优惠不可在晚上 11 时后使用或于客房内按摩护理使用。
3. 水疗护理需预约及于预约情况而定。请致电(65) 6688 8825 预定或询问详情。

舢板游船及空中花园（观景台）

1. 凭着此迎宾优惠所购买的所有景点入门票须于购买当天使用。
2. 入门票将视购买时的情况而定，并不可转卖或重新派发。

Adrift餐厅

1. 此迎宾优惠只限于滨海湾金沙 Adrift 餐厅使用。
2. 此优惠不适用于公定假日前夕、公定假日及特别节日。
3. 此优惠需预约及于预约情况而定。拨打(65) 6688 5657 询问详情。

RISE®餐厅

1. 此迎宾优惠只限于滨海湾金沙 RISE 餐厅使用。
2. 此优惠不适用于公定假日前夕、公定假日及特别节日。
3. 此优惠仅限一次兑换，每次最多 8 人。
4. 此优惠需预约及于预约情况而定。拨打(65) 6688 8868 询问详情。

Db Bistro餐厅

1. 此迎宾优惠只限于滨海湾金沙 Db Bistro 餐厅使用。
2. 此优惠不适用于公定假日前夕、公定假日及特别节日。
3. 贵宾需出示会员卡及引用“迎宾优惠”。
4. 贵宾需于餐厅里饮用午餐或晚餐时享用此迎宾优惠。
5. 此优惠需预约及于预约情况而定及不可于其他优惠同时使用。拨打(65) 6688 8525 询问详情。

Nostra Cucina餐厅

1. 此迎宾优惠只限于滨海湾金沙 Nostra Cucina 餐厅使用。
2. 此优惠不适用于公定假日前夕、公定假日及特别节日。
3. 贵宾需出示会员卡及引用“迎宾优惠”。
4. 贵宾需于餐厅里饮用午餐或晚餐时享用此迎宾优惠。
5. 此优惠需预约及于预约情况而定及不可于其他优惠同时使用。拨打(65) 6688 8522 询问详情。

Yardbird Southern Table & Bar 餐厅

1. 此迎宾优惠只限于滨海湾金沙 Yardbird Southern Table & Bar 餐厅使用。
2. 此优惠不适用于公定假日前夕、公定假日及特别节日。
3. 贵宾需出示会员卡及引用“迎宾优惠”。
4. 贵宾需于餐厅里饮用午餐或晚餐时享用此迎宾优惠。
5. 此优惠需预约及于预约情况而定及不可于其他优惠同时使用。拨打(65) 6688 8522 询问详情。

通用条款

1. 迎宾优惠只限一次兑换。
2. 会员须在场出示会员卡，才可使用迎宾优惠。此优惠券不可转让，并须由会员使用。
3. 此迎宾优惠延期将不被允许。
4. 此迎宾优惠不可兑现。
5. 此迎宾优惠不可与其他促销或与其他会员共用或折扣卷使用。
6. 此迎宾优惠未使用部分，不可保存或退款。
7. 任何滨海湾金沙景点（艺术科学博物馆、舢板游船、空中花园观景台与金沙会议展览中心）目前还无法赚取奖励。
8. 滨海湾金沙私人有限公司保留权利拒让被怀疑违反任何条款及条件的会员进入任何滨海湾金沙景点（艺术科学博物馆、舢板游船及空中花园观景台）。
9. 如有任何争议，滨海湾金沙私人有限公司将保留最后的决定权。
10. 会员须遵守并同意此礼品之条款及条件，以及金沙尊享时尚计划的条款及条件。
11. 滨海湾金沙有权随时修改、修订或取消本次活动之条款及条件和本次活动之有关安排，而无须预先作出通知。
12. 滨海湾金沙对此条款及条件保留最终解释权。滨海湾金沙对与活动有关的所有事项作出的决定应是最终决定并具有约束力。会员若无法遵守任何条款及条件，会员优惠将被取消。
13. 滨海湾金沙对此条款及条件保留最终解释权。滨海湾金沙对与活动有关的所有事项作出的决定应是最终决定并具有约束力。会员若无法遵守任何条款及条件，会员优惠将被取消。
14. 此条款及条件的中文版本仅供参考。如果此条款及条件的中文版本和英文版本之间存在冲突，应以英文版本为准。

最后修正期：2018 年 12 月